
Møtereferat 
 

 

 
Gruppe: Styret i FAU, rektor og SFO-leder 
Møtested: Bogafjell skole 
Møtedato/-tid: 03.05.2022 
Møteleder Jan Erik Referent: Mathilde 
Deltakere: Jan Erik Norland (Styreleder), Jørgen Slyk (rektor), Irene Andersen (styremedlem), 

Monica Byberg (styremedlem), Kjetil Mjåtveit (Kasserer), Glenn Wahlberg 
(styremedlem), Mathilde Francis (sekretær) 

Forfall: Hege Taaland (nestleder og leder arbeidsgruppe), Ragnhild Strøm (SFO leder), 
Kopi til:  

 
REFERANSE  JOURNALNR DATO 
   

Sak nr.:  Ansvar 

 AGENDA:  
 

 

   
23/22 Referat fra april 2022 godkjent  

24/22 

Informasjon fra rektor:  

- Ballbingen: venter på avklaring fra kommunen 
- Elevenes Chromebook har Google Sikkert Søk som filtrerer bort mye 

ikke-barnevennlige innhold. Det er i tillegg filter på skolenettverket. 
Men ingen av filterne er ”100% tette”. Det er dermed viktig å være 
bevisst på nettvett hos elevene både skolen og hjemme. 

- Arbeid med psykososialt/sosialt miljø pågår  
- Aktivitetsplan for elev(er) i en klasse ift. SFO er opprettet 
- Skolen skal ha en månedlig forenklet trivselsundersøkelse for alle 

elever 
- Klassekontakter har ansvar for henting av faner o.l til 17.mai. Dette 

må avtales dem i mellom 

 

25/22 Informasjon fra SFO- avdelingsleder: 
- Ingen saker 

 

26/22 
Informasjon fra arbeidsgruppen: 

- Planlegging av dugnad på skolen torsdag 12.mai.  
 

 

27/22 
Informasjon fra kasserer: 

o Ikke noe nytt ift. regnskap 
o Pågår arbeid vedr. veksel på 17.mai 

 

28/22 

Informasjon fra Jan Erik: 
- Årlig møte i mai ang vurdering av skolen. Representanter fra foreldre 

(SU), elever, fagforening etc er invitert. 
- Politiet har tatt en stikkprøve vedr. potensielle farlige situasjoner ved 

krysset Håbamyrå/Håbafjellveien.  Flere eldre elever/ungdommer 

 



som kommer i altfor høy fart på sykkel over fotgjengerfeltet.  FAU 
skal ta kontakt med områdeutvalget med forslag om ny fartshump.  
 
 

29/22 

Eventuelt: 
- Saker og spørsmål fra 17.mai-komiteen ble behandlet og besvart. 
- Eget 17mai-tog på Bogafjell ble diskutert av styret.  

 

 

Neste møte:  07.06.22 
	


